
 

Årsmøde i Grejs Lokalråd 

Tirsdag den 24.oktober 2023 kl. 19.00 i Grejs Kulturcenter 

Referat 
Mødet indledtes med et oplæg af skoleleder på Grejs Friskole, Karina Døssing, der levende og 
interessant fortalte om Grejs Friskoles værdier og skolens udbygningsplaner. Bestyrelsen har efter 
3 års diskussion og grundige overvejelser besluttet, at skolen ikke skal udvides, så der bliver 2 spor. 
Desuden arbejdes der med at øge bygningsmassen, så undervisningslokalerne bliver tidssvarende 
med bl.a. grupperum. 

Efter oplægget fortsatte mødet med den udsendte dagsorden:  

1. Valg af dirigent og referent: John Refsgård og Jens Kristensen 
2. Valg af 2 stemmetællere: Thorkild Bech, Bo Christensen 
3. Lokalrådets beretning. 

Et år med mange tiltag: Nytårskuren med deltagelse af byens foreninger. Ny webbmaster er tiltrådt, 
Finn Bjerrisgaard. Grejs Byvision udmøntede sig i tre hovedpunkter. Der er nedsat en varmegruppe 
omkring etablering af fjernvarme. Grejs har fået klimapenge 250.000 kr., der skal være brugt i dette 
år. Mht. dagligvarebutikken, så ventes der på, at lokalplanen skal vedtages i byrådet. Bofællesskab 
og plejehjem er under bearbejdelse. Den udendørs infotavle er erstattet af en infotavle indendørs 
hos Letkøbmanden. Thorkild Bech: Det er svært at udprinte dagsordenen for årsmødet fra Grejs.dk. 
Dette tages videre til webmaster. 

Beretningen godkendt. 

4. Behandling af indkomne forslag. 

Ingen indkomne forslag. 

5. Forelæggelse af årsregnskab. 

Regnskabet afsluttet 31.12.22. 

Kontingent for infostanderen er kun det halve af normalt pga. corona. Bankgebyr er halveret pga,. 
overgang til ny bank. Infostanderen er nedlagt udendørs, men nyopsat hos Letkøbmanden. Judith 
Pedersen har hørt godt om den nye stander hos Letkøbmanden. Hun foreslår at der opsættes en 
mere i KC. 

Underskud på 1118 kr. balance på 13245 kr. 

Regnskabet godkendt.Vedhæftet referatet. 



6. Valg af medlemmer til Lokalrådets bestyrelse, (valg gælder for 2 år ad gangen) Ulige år: 3 
medlemmer. Lige år: 4 medlemmer. På valg: 

Anny Gosvig 
Jens Kristensen 
Edel Pedersen 
Alle genvalgt 

7. Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen, (valg gælder for ét år ad gangen): Jens Karl Skyggebjerg + Peter 
Faber. Genvalgt 

8. Valg af én revisor og én revisorsuppleant, (valg gælder for ét år ad gangen): Villy Schytz, Grethe 
Vestergård. Genvalgt 

9. Eventuelt. John Refsgård fortalte om etableringen af Netto butikken. Størrelsen kan ses ved Horsens 
Vest. Det har været en meget lang proces. Lokalplanen bliver stemt igennem økonomiudvalget i 
morgen og derefter glat igennem byrådet. 

Der spørges til fjernvarmeprojektet set i lyset af de høje tilslutningspriser uden statstilskud. Arne 
Poulstrup: Kommunen udsender et brev med omkostninger og fakta for etablering af fjernvarme 
mm. Senere kommer et bindende tilbud fra Trefor i 2.kvartal 2024.Hvis der er nok tilslutning 
begyndes der i 2025. 

Arne Poulstrup: Når byvisionen er vedtaget i byrådet, så tager Lokalrådet fat på de tre 
hovedpunkter, spec. punktet om de unge. 

Tak til lokalrådet for et godt år. 

Tak til Finn Moesborg for mange års godt arbejde som webmaster 

Tak til revisorerne. 


